



Referat af ekstraordinært Bestyrelsesmøde i JAM Frederikshavn Cheerleaders

Dato:	Tirsdag d. 16. april 2024
Tidspunkt:	Kl. 16.30
Adresse:	Knivholtvej 22, 9900 Frederikshavn
Bestyrelse:	Dennis Jordansen, Vivi Frandsen, Lotte Albertsen Lund, Daniel Jensen, Tonny Sørensen, Sanne Præstgaard Larsen og Rikke Hennig Rafn
Suppleanter:	Maria Rafn, Dennis Bugge
Gæster:	
Afbud:	Sanne Præstgaard Larsen, Daniel Jensen, Dennis Bugge
Ordstyrer:	Tonny Molin Sørensen
Referent:	Rikke Hennig Rafn

Dagsorden:

1. Lukket punkt

- *Omfattet af tavshedspligt.*

2. Status vedr. transport, ansøgning om støtteaftale og fastsættelse af egenbetaling

- *Bestyrelsen har besluttet at takke ja til tilbud på 18.400 kr. for bus tur/retur til Århus incl. tur fra skole og hotel, hvor nogle forældre overnatter og til hallen lørdag morgen. Man kan således også lade bagagen blive i bussen lørdag, så den ikke fylder i omklædningen.*
- *Bestyrelsen har besluttet, at sætte prisen pr. deltager for transport tur/retur til 200 kr. og enkelt vej til 150 kr. Priserne dækker ikke klubbens udgifter til transport, men vil forhåbentlig gøre, at flere tilmelder sig, således at klubben ikke skal betale for så mange tomme pladser, som ingen får glæde af. Vi ønsker hellere at appellere til samkørsel i bus og fællesskab og forsøge at få underskuddet dækket ind af støtte via frivilligt arbejde og/eller ansøgning om støtte og håber på opbakning fra frivillige i klubben. Klubben SKAL tilbyde transport til konkurrencer, så det handler om at finde en løsning hvor flest muligt får glæde af det uden at underskuddet på transport bliver større.*
- *Rikke har lavet forespørgsel til busselskabet og afventer svar på muligheden for en støtteaftale med fast rabat på transport, hvis vi vælger dem som fast transport til konkurrencer og aftaler en reklamepakke.*

3. Valg af tilbud for rabat på forældre overnatning i henhold til mulig transport.

- *Rikke har fået tilbud fra Wake up hotel og Zleep hotel. Vi vælger tilbud med 15% rabat på flexible priser fra Wake up hotel som ligger tæt på hallen, da det er billigst og det er muligt at få morgenmad fra kl. 7. Morgenmad starter først 7.30 på Zleep hotel, hvilket ikke kan nås, hvis man skal med bussen. Wake up hotel har enkelt og dobbelt værelser samt større værelser hvor der er plads til et enkelt barn.*
- *Rikke ligger link til bestilling af overnatning i grupper så snart hun modtager det og opfordrer til at booke hurtigst muligt, hvis man vil sikre sig et værelse, og hvis der skulle blive udsolgt og flere mangler overnatning tilbyder Rikke at hjælpe med at finde alternativt tilbud, men bussen kører kun til skolen og Wake up hotel.*

4. Tilmelding til affaldsindsamling via "Ren natur" for at nedbringe egenbetaling til bus?

- *Bestyrelsen har besluttet at booke en dato for affaldsindsamling for at tjene 2500 kr. til hjælp til at dække underskud på bus til DM og håber på opbakning fra frivillige som ønsker at støtte op om fællesskabet.*
- *Man skal være mellem 8-30 indsamlere og turen tager 3-4 timer.*
- *Rikke vender tilbage til Bestyrelsen med mulige datoer.*

5. Trænergruppens ønsker i forhold til deltagelse af "Cheermom's/dads" på bus og overnatning på skole til DM og sleepover.

- *Trænergruppen bakker op om idéen, så de trænere, som også er udøvere har mulighed for lidt hygge som udøvere med resten af holdet og kan blive aflastet/få sovet, selvom der skulle opstå udfordringer om natten.*
- *Vivi har skrevet til en anden klub som bruger Cheer mom's & dads som trygheds- og ansvarspersoner vedr. dette koncept og spurgt ind til hvordan de kører det, hvilket vi afventer tilbagemelding på for inspiration før vi beslutter, hvordan vi selv ønsker at strikke konceptet sammen i JAM.*

6. Kriterier for Tårs Camp logo samt træner t-shirts.

- *Freja, Johanne og Celine står for design af logo. Vi vil om muligt gerne have logoet klar til næste ordinære Bestyrelsesmøde d. 7/5, så det kan komme med på invitation, men har forståelse for at der er travlhed pga. tur til USA.*
- *Kriterie for Tårs Camp logo er, at hvis der vælges andet end hvid t-shirt, skal der benyttes den gamle måde at trykke på, som også er brugt på sæson t-shirts og ikke den nye spray metode, som er brugt på Seniors t-shirts til Summit, da det er dyrt at bruge på farvede t-shirts fordi det kræver, at der først skal en hvid baggrund på for at det kan dække.*
- *Et andet kriterie er, at logoet kun skal laves kun i én farveversion, som kan matche og trykkes på både udøver- og træner- t-shirts.*

- Hvis der vælges farvede t-shirts med gammel trykmetode, må der gerne vælges forskellige farver t-shirts til udøvere og trænere.
- Dennis undersøger med Peiter, om der er nogle bestemte farver t-shirts og farver på tryk der kan give problemer i forhold til tryk, og om det kan være muligt at vælge forskellige farver træner t-shirts til hver dag og kommer med en tilbagemelding på dette.
- Der bevilges 1 t-shirt pr. træner pr. dag man deltager som træner i campen.
- Sidste kriterie er, at logoet skal være rimelig enkelt og uden specielle effekter som f.eks. fade, så det ikke bliver for dyrt. Er der spørgsmål til dette kan Dennis hjælpe med afklaring.
- Herudover ønsker Bestyrelsen at trænerne skal bestemme logo og farver på t-shirts.

7. Ønske om/mulighed for erstatningstræning for på søndag d. 21/4 kl. 9-12 og 20/5 kl. 12-15.

- Mini 2 og Mini 3 ønsker erstatningstræning på søndag d. 21/4 kl. 9-12 og Youth 2 og Youth 3 ønsker det d. 20/5 kl. 12-15.
- Dennis har forespurgt og afventer svar fra Friskolen vedr. på søndag.
- Rikke afklarer med trænere, om det ikke er bedre at starte kl. 10 direkte efter sleepover d. 20/5 inden Dennis spørger Friskolen om hallen er ledig.

8. Lukket punkt

- Omfattet af tavshedspligt.

9. Evt.

- Rikke er undersøgende på muligheder for ansøgning om støtte ved Nordlys Fonden.
- Dennis har fået tilbud på 5 lyseblå måtter til omkring 52.000 kr. Det koster 5000 kr. mere bare i transport for de mørkeblå og der er lang leveringstid. De lyseblå kan leveres ASAP. Vi har 23.000 kr. til måtter fra salg af julekalendere og støtte fra Spar Nord fonden, så vi skal gerne se om vi kan finde støtte/tjene til at dække resten. Rikke har nogle fonde som skal søges inden 1. maj. Sidst vi bestilte måtter var det muligt at dele betalingen op, og Dennis vil forhøre om dette kunne være en mulighed igen.
- Ca. budget for indkøb af larmeting til fanzonen til brug ved DM og fremtidige konkurrencer er aftalt til 1000 kr. Tonny står for indkøb.
- Tonny har fået pris fra Jump´n Fun på max. 100 deltagere for 14.000 kr. for 2 timers hop. Klubben betaler arrangementet og forældre står selv for betaling af transport/samkørsel. Dato og tid er 22/6 kl. 11-13, herefter kan man blive og spise sammen for egenbetaling hvis ønsket. Tonny melder opslag med tilmelding ud i forældre grupper.
- Vi ønsker at afholde et arrangement i hallen fredag d. 3/5, hvor Senior skal i finalen til Summit omkring kl. 18, hvor alle som har lyst kan komme og se det på storskærm. Arrangementet skal være gratis og planlægges til kl. 15.30-21.00 så der er mulighed for lidt fri hygge-træning for udøverne også. Der skal være sandwich og lidt godter. Dennis spørger Friskolen om hallen er ledig før Tonny melder ud til udøvere og forældre om tilmelding.

- *Trine opfordrer til at når der laves opslag om fællesarrangementet, ønskes at der opfordres til at udøvere kan lave vidoer/poste billeder på instagram, hvor Jamexcellence tagges, således at Senior udøvere kan modtage hilsner og støtte hjemmefra, og dele dette på deres instagramside. Dette må gøres fra onsdag til søndag i den uge hvor Summit konkurrencen ligger.*
- *Der er lavet plan for dækning af træninger mens Senior er i USA – se referat af trænermøde.*
- *Der er lavet plan for trænerdækning ved sleepover efter DM generalprøve – se referat af trænermøde.*
- *Der lader til at være opbakning nok fra trænere til Tårs Camp, så planlægning kan påbegyndes. Træner Rikke afventer svar Gerardo, om han kan komme til Tårs Camp og undervise og en pris på dette.*
- *Trænergruppen ønsker korrekte lister fra Bestyrelse til brug ved konkurrencer i god tid – se referat af trænermøde.*
- *Øvrigt relevant fra trænermøde drøftes på næste ordinære Bestyrelsesmøde 7/5.*